
Vragen fractie SP fusieproces Risse-Westrom

Tijdens de informatiebijeenkomst over de fusie afgelopen week werd duidelijk dat de weg die 
nu bewandeld wordt, anders wordt dan de route die met ons als raad is afgesproken. 

Vraag aan het college is of het college aan de gemeenteraad een voorstel over het gewijzigde 
proces wil doen, waarbij het college ook duidelijk aangeeft wat we op welk moment als raad 
nog te zeggen hebben (exit strategie). Ja tegen een fusieovereenkomst, moet niet betekenen 
dat er alleen nog maar ja tegen de (gewijzigde) GR kan worden gezegd.


